

	AVIS DE RECRUTEMENT	
--	----------------------------	---

Dans le cadre de son projet « **RSS** », le Programme des Nations Unies pour le Développement (PNUD) en Tunisie, recrute un International Consultant - **Development of a document on African mapping and best practices in community policing, integrating gender approaches**

Les termes de références sont disponibles sur les sites suivants :

- UNDP Procurement : <http://procurement-notice.undp.org/> sous le numéro : 84008
- ONU en Tunisie : http://www.onu-tn.org/appels_offres.php.
- PNUD Tunisie : <http://www.tn.undp.org/content/tunisia/fr/home/operations/procurement/>

Les candidatures peuvent être envoyées par email à l'adresse suivante : procurement.tn@undp.org, **au plus tard le 02 novembre 2021 à 17h00** avec la mention suivante :

« Recrutement IC- International Consultant - Development of a document on African mapping and best practices in community policing, integrating gender approaches »

Les candidats intéressés doivent obligatoirement soumettre les documents/informations suivants démontrant leurs qualifications :

a. Technical offer:

- An updated CV signed by the consultant including experiences / references in the area relevant to this mission with contacts, support references (names, address email and phone number);
- A methodological note in French not exceeding five (05) pages on the approach to be adopted for the implementation of the mission;

b. Financial offer:

The financial offer must be detailed showing proposed activities including workdays allowances, travel and accommodation expenses for at least 2 three days missions in Tunisia.

The workshops and conference organizational expenses are supported by UNDP and should not be included in the financial offer.

Les candidatures féminines sont vivement encouragées.